
I~ADA GMINY
CEWICE

Protokól Nr XXVII/09

z sesji Rady Gminy Cewice
w dniu 26 marca 2009 r.

Obecni na sesii:

- radni wg listy obecnosci,
- Wójt Gminy Cewice,
- Sekretarz Gminy,
- Skarbnik Gminy,
- radca prawny.

Ad. l.

Nadzwyczajna sesje Rady Gminy Cewice otworzyl Przewodniczacy Stanislaw
Palubicki i przywital wszystkich bioracych udzial w sesji, stwierdzil
prawomocnosc obrad, gdyz obecni byli wszyscy radni.
Nastepnie przedstawil radnym porzadek dzisiejszej sesji, który brzmial
nastepujaco:

l. Otwarcie i stwierdzenie prawomocnosci obrad.
2. Podjecie uchwaly w sprawie zmiany uchwaly budzetowej na rok 2009

a) przedstawienie projektu uchwaly,
b) opinia Komisji Budzetu i Rozwoju,
c) dyskusja,
d) podjecie uchwaly.

r" 3. Podjecie uchwaly w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowosci
Maszewo Leborskie na lata 2009-2016

a) przedstawienie projektu uchwaly,
b) opinia Komisji Budzetu i Rozwoju oraz Komisji Infrastruktury

Komunalnej, Rolnictwa i Ochrony Srodowiska
c) dyskusja,
d) podjecie uchwaly.

4. Zamkniecie obrad sesji.

Radni do przedstawionego porzadku nie wniesli uwag, wiec porzadek poddano
pod glosowanie.

Za przyjeciem porzadku sesji Rada Gminy opowiedziala sie jednoglosnie.



W dalszej czesci sesji glos zabral Wójt Gminy, który wyjasnil radnym
przyczyne zwolania sesji w trybie pilnym. Sesja zostala zwolana w zwiazku ze
zmiana terminu skladania wniosków do RPO, który uplywa w dniu 31 marca
2009 r. Gmina bedzie skladala wniosek na dom kultury w Maszewie.
Dokumentem wymaganym, który nalezy dolaczyc do wniosku jest Plan Odnowy
Miejscowosci Maszewo, który opracowala spolecznosc Maszewa. Jesli zas
chodzi o strone finansowa zmienily sie przepisy i musimy wykazac calosc
pokrycia srodków finansowych w budzecie na wykonanie tego zadania. I to sa
te dwie przeslanki dla których zostala zwolana sesja w trybie pilnym.

Ad. 2.

Projekt uchwaly w sprawie zmiany uchwaly budzetowej na rok 2009 omówila
Pani Maria Franciszczak.

Radny Jan Klebba zwrócil sie z zapytaniem dotyczacym drogi do ulicy
Akacjowej w Cewicach.

Wójt Gminy wyjasnil, ze w ramach programu tzw. "schetynówek" gmina
chcialaby wykonac droge na ulicy Akacjowej. Gmina moze zlozyc jeden
wniosek o ile ten program bedzie funkcjonowal w przyszlym roku. Jednym
z uwarunkowan musi byc laczenie kilku rodzaju dróg..O ile ten program bedzie
dzialal w przyszlym roku to zlozymy wniosek, a jesli nie, to tej drogi nie
bedziemy robic.

Po wysluchaniu wyjasnien Przewodniczacy Jan Klebba w imieniu Komisji
Budzetu i Rozwoju przedstawil opinie pozytywna.

Pytan ze strony radnych nie bylo, wiec Pan Stanislaw Palubicki odczytal
uchwale i poddal ja pod glosowanie.

Rada Gminy powyzsza uchwale podjela jednoglosnie.

Ad. 3.

Wójt Gminy omówil uchwale w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy
Miejscowosci Maszewo Leborskie na lata 2009-2016.
Radni pytan nie mieli, wiec poproszono o opinie Komisji Budzetu i Rozwoju
oraz Komisji Infrastruktury Komunalnej, Rolnictwa i Ochrony Srodowiska.

Przewodniczacy w/w komisji przedstawili opinie pozytywne.

Przewodniczacy Rady odczytal uchwale i poddal pod glosowanie.



W wyniku glosowania jawnego Rada Gminy uchwale Nr XXVII/154/09 podjela
jednoglosnie.

Ad. 4.

Zamkniecia obrad sesji dokonal Przewodniczacy Rady Gminy Cewice
o godz. 13.20.

Protokólowala:

Marzena Kr,akowiak
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